

1072 學年度 暑修(大)英文(一) 課程計畫			
課程代碼	SS298H	授課教師	吳維真
課程名稱	英文(一)	開課班級	暑修(大)
學分	1	必 / 選修別	必修
全/半學年	半學年	選課備註	新生暑先修-理工電資設計法學院各系、特教
授課性質	一般	授課語言	中文
人數上限	60	開課時數	0.0
上課地點/時間		學前科目或能力需求	
教學助理(TA)		辦公室時間	By appointment
課程網址		電子郵件信箱	cycuteaching@gmail.com
學術比例		實務比例	
課程類別			
學系核心課程能力指標			
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 英語讀寫能力</li> <li>2. 英語聽說能力</li> <li>3. 統整與應變能力</li> <li>4. 實務應用能力</li> <li>5. 合作與溝通能力</li> </ol>			
課程教學目標			
<p>The Freshman English course goal is to provide students with the necessary reading abilities to meet all future English proficiency requirements. In order to facilitate a better understanding of reading materials, classroom instruction will focus on skills such as identifying main ideas and supporting details, making connections, drawing inferences, and analyzing the organization of texts. Students will complete review exercises and participate in extensive discussions of the topics covered in the reading materials. They will also use technology tools such as i-learning and Zuvio to form opinions and to respond in writing to short answer prompts based on their in-class discussions. Students will openly share their work in the classroom as a means of supporting each other's learning efforts. By the end of this course, students will have established strong skill foundations for reading college-level materials.</p> <p>Note: Summer Freshman English is an intensive nine-day course with four lecture hours each day. Students who sign up for this class should have broad English proficiencies, therefore please carefully consider your current skill level before enrolling.</p>			
其他注意事項			

1. Textbook (or handouts) is required in class.
2. Class attendance. Students who have four hours of unexcused absences will result in failure of the course.
3. Tardiness and early departures. Being late or leave early more than once without a valid reason will be counted as 1/2 absence per occurrence.
4. Quizzes and homework assignments. No make-up quizzes will be given. Late homework assignments will be not accepted after two weeks (one day for the summer course) from their due dates.
5. Academic dishonesty. Students will get a zero on their tests or assignments if caught on cheating or copying from other sources.
6. Cell phone use is for specific course objectives only.

### 成果導向之課程設計

校指標	學系能力指標	權重	能力指標(績效標準)	學習活動與評量
專業	英語讀寫能力	50%	1.能分析專業科目之間的關聯性。 2.能將專業知識融會貫通，統合成完整的知識。	1.作業2.期中考3.期末考
專業	英語聽說能力	20%	1.能分析專業科目之間的關聯性。 2.能將專業知識融會貫通，統合成完整的知識。	1.作業2.課堂參與(含出缺席)3.報告
統整	統整與應變能力	10%	1.能以淺顯易懂的方式理解複雜的事物。 2.能尋求外在資源，以面對新情境。	1.作業
實務	實務應用能力	10%	1.能累積從工作或生活中所獲得的新經驗。 2.能從工作或生活中獲得新的經驗或體驗。	1.課堂參與(含出缺席)2.報告
溝通	合作與溝通能力	10%	1.與他人溝通時，能瞭解對方所要傳達的訊息。 2.在團體活動中，能明確表達個人意見。。	1.作業

### 課程綱要及進度

週	上課日	課程單元目標及內容	教學法與教學活動(可複選)	評量
1	2019-07-15	Course introduction and get to know each other	一般教學:講授,討論	問答,作業
2	2019-07-16	Unit 4 Tune in	一般教學:講授,討論	問答,作業

3	2019-07-17	Unit 4; Unit 6 Life in the big city	一般教學:講授,討論	問答,作業
4	2019-07-18	Unit 6	一般教學:講授,討論	問答,作業
5	2019-07-19	Midterm Exam on Unit 4 & Unit 6	考試	期中考
6	2019-07-22	Unit 11 Reading for fun; Student Presentation (giving a 2-minute speeches on a given topic)	一般教學:講授,討論,上台報告	問答,作業
7	2019-07-23	Unit 11; Unit 12 Dreams and ambitions	一般教學:講授,討論	問答,作業
8	2019-07-24	Unit 12	一般教學:講授,討論	問答,作業
9	2019-07-25	Final Exam on Unit 11 & Unit 12	考試	期末考

#### 規範

\*\*為維護教室清潔，除開水外不得飲食

\*\*扣考規定-請遵守中原大學學則規定：

第二十五條 學生因故不能上課時，須按照學生請假規則請假，學生請假規則另訂於中原大學請假規則。

第二十六條 凡未經請假、請假未准或假期已滿而缺課者，以曠課論。曠課兩小時，由任課教師扣所缺科目學期成績分數一分。

第二十七條 學生於某一科目缺席時數，達該科目全學期上課時數三分之一者，予以扣考該科目之處分，該科目之學期成績以零分計算。

學生因懷孕、分娩或撫育三歲以下子女之需要請假獲准，或因遭遇重病、受傷、重大家庭變故之學生並經全人關懷學生委員會認定者，不受上述限制，並得視科目性質以補考或他考核措施處理之。

第二十八條 單一科目曠課時數達全學期上課時數九分之一者，予以扣考該科目之處分，該科目之學期成績以零分計算。

#### 考核項目及評量標準、比例

項目	考核項目	評量標準、比例 (%)
平時	作業	30.0
期中	期中考	20.0
期末	期末考	25.0
其它	課堂參與(含出缺席)	15.0
其它	報告	10.0

#### 教科書

教科書	作者	出版年	出版商	國際書號 ISBN	版次
<b>參考書</b>					
教科書	作者	出版年	出版商	國際書號 ISBN	版次
<b>其他參考資料</b>					